
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 6-2021/22 

Møtedato: Tirsdag 15. februar 2022 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Personalrommet Landvik skole Neste møte: Onsdag 23. mars kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Hege Hystad – 2. trinn: – 3. trinn: Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen – 5. 

trinn: Dag Henning Johannessen – 6. trinn: Anette G. Hodnebrug – 7. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland 

Forfall: 1. trinn: Ole Botnen Eide – 2. trinn: Therese Rasmussen, Vigdis Kristine Hancock – 3. trinn: Barbro Johanne 

Svendsen – 4. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen – 5. trinn: Ingunn Sognnes Tveit – 6. trinn: Pål Thomassen 

Kopi til:  Fagleder Frank Haukeland 

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

SAKER: 

Referat fra forrige 

møte 

 

- Godkjenning av referat fra forrige 

møte 

(https://www.grimstad.kommune.no/_f

/p1/i645817cd-f814-49c3-b7df-

9278f39781b4/fau-landvik-skole-12-

01-22.pdf) 

 

  

Skolestruktur og 

kretsgrenser 

 

- Blir tema i kommunen utover våren. 

- Tema i forrige SU-møte 

- Vi setter opp punkter til vårt innspill 

og bestemmer oss for hvordan vi vil 

gå videre med saken 

Kommunen ser på helheten og totaltilbudet til 

elevene i kommunen. Noen skoler har liten 

kapasitet, noen skoler er slitt, Landvik er ny og 

har god kapasitet. 

Det er vanskelig å følge opp politiske 

målsetninger om tidlig innsats og så god 

kvalitet på skolene som man ønsker slik 

situasjonen er i dag. Endring av 

skolekretsgrenser kan gi bedre utnyttelse av 

ressursene man har. 

 

FAU ønsker å være tydelige på at Landvik er 

en ny, fin skole der man har god kapasitet. Når 

man skal se på totaltilbudet til elevene i 

Grimstad, er det naturlig å se på 

skolekretsgrensene. FAU vil også få frem at 

endringer i strukturen ikke må føre til mindre 

ressurser til skolesektoren totalt sett. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Edvard 

skriver forslag til e-

post til politikere i 

kommunestyret og i 

oppvekst og 

utdanningsutvalget. 

FAU leser gjennom 

før den sendes. 

 

17. mai 

 

- Kaféperm (4. trinn) ferdig digitalisert 

ila 16/2 

- «Lekeperm» (6. trinn) 

- Igangsetting av arbeidet 

 

 

 

 

- Premier – skal vi tenke annerledes/ 

miljøbevissthet? 

17. mai: 

Kioskkomité: Lene Beisland, Lisbeth Flaten, 

Marie Hørte, Karin Fjermeros, Nina Eskedal 

Lekekomité: Anette Hodnebrug, Hilde 

Sundhordvik, Caroline Lunden ++ 

 

 

 

Anette kaller inn 

kioskkomiteen til 

fellesmøte. 

Anette undersøker 

hvem flere som sitter 

i komiteen for 6. 

trinn. 
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- Minnemarkering ved Landvik kirke. 

FAU ønsker ikke masse plastleker. Forslag om 

spiselige premier i stedet. 6. trinn tenker 

nærmere på dette. 

 

Elevrådet skulle ta opp om de har ønsker om 

hvem som skal tale.  

Hilde melder dette 

inn som sak fra FAU 

til elevrådet. 

 

Gunnar Edvard 

sjekker om elevrådet 

har kommet med 

forslag. 

 

Gunnar Edvard 

bestiller krans til 

minnemarkering ved 

Landvik kirke 

 

De to siste 

skoledagene før 

jul 2021 

 

- Rektor Kjetil Glimsdal har laget utkast 

til felles innspill fra rektorene vedr. de 

to siste dagene før jul 2021. 

 

FAU støtter innspillet.  

FASTE PUNKTER: 

Innspill fra 

klassene:  

 

- 1. trinn: Todelingen av elevene på 

SFO – IFO er uheldig. Barna blir mest 

kjent med de elevene de er med på 

sitt etter-skoletid-tilbud. Hva gjør 

dette med klassemiljøet? Hadde det 

vært mulig å få til mer samarbeid med 

IFO? F.eks. fellesarrangementer? 

 

- 1. trinn: ipad, skjermtid og generell 

informasjon til foreldrene 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Utfordringer for enkeltelever med to-

deling av trinn ift tre-deling 

 

- Bursdager – hvem inviterer man i 

denne nye hverdagen med to-deling? 

FAU ser utfordringene med at elevene er delt 

etter skoletid. Ledelsen forteller at skolen har 

et fint og ryddig forhold til IFO slik det er i dag, 

men presenterer noen problemer med 

ytterligere samarbeid med dem. FAU følger det 

opp videre.  

 

 

Det kommer alltid opp spørsmål om ipad og 

skjermtid. Kan dette tas opp på foreldremøtet 

før skolestart? Slik kan foreldre være forberedt 

på hvordan dagens skole er, og kan også 

forberede eleven på skolen på en bedre måte, 

f.eks. ikke kjøpe inn bokbind, men snakke om 

at de har bøker på skolen og får med 

arbeidsark hjem, 

For foreldre som har barn i skolen for første 

gang, er det mye annet man ikke vet av 

praktiske ting. F.eks. at det er egen 

garderobeplass på skolen der de kan ha 

skiftetøy og utetøy, at de skal ha med innesko, 

hva de trenger av utstyr etc. Kan man ta opp 

slike ting på foreldremøtet før skolestart, eller 

sende ut et informasjonsskriv med praktisk 

informasjon? 

 

Skolen ønsker også at man skal tilbake til 

ordinær drift så snart som mulig 

 

Når todelingen er midlertidig, forholder man 

seg til den opprinnelige klassen. 

 

SFO-leder inviteres 

med på FAU-møte 

der både SFO, samt 

SFO-IFO samarbeid 

er tema. 

 

 

 

Rektor tar med seg 

innspillene. Enkelte 

av sakene det 

ønskes mer 

informasjon om, 

orienteres det 

allerede om, men 

skolen ser at det er 

behov for en grundig 

og enda mer konkret 

orientering. 

Saker fra skolens 

ledelse 

 

- rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland orienterer. 

Sykefravær 13-14%. det meste er relatert til 

korona. Har klart å drifte skole pga 

forberedelsene som er gjort i forkant, med 

todelingen. Skaper stabilitet og forutsigbarhet 

for barna, og det oppleves som positivt. Det er 

forholdsvis stort fravær blant elevene også. Det 

varierer veldig, men gruppene er stort sett ikke 

så store som det kan se ut til på papiret. 

De ansatte er fantastiske. Hilde beskriver en 

drive på huset til å få det til. De samarbeider 

godt og hjelper hverandre. 

 

 



De er i gang med å planlegge neste skoleår. 

Mette Thelle har vært spes.ped.koordinator, 

hun skal tilbake til undervisning. Det jobbes 

med å fylle den rollen. Ser også på søknadene 

fra ansatte om videreutdanning. Har begynt 

planleggingen av skoleåret 23/24 pga. 

tilretteleggingsbehov. 

 

Økonomi 

 

- Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

Merforbruk på 437 000 for 2021. Betydelig 

bedre enn det det lå an til ved starten av året. 

Skolen har (ufrivillig) spart penger på at man 

ikke har kunnet få tak i vikarer, men det har ført 

til stort arbeidspress på de ansatte. 

Januar -22, minus på 35 000 (etter møtet, men 

før referatet var ferdig, ble tallet justert til minus 

på 80 000). 

Ser ut til at bemanningen er godt tilpasset 

budsjettet. 

Har en helt annen kontroll på økonomien nå 

enn for to år siden. 

 

 

Trafikksikkerhet 

 

- Orientering om utviklingen i saken og 

fremdriftsplanen. 

 

Ser ut til at pris på områdene som må kjøpes 

snart foreligger, så skal det opp til politisk 

behandling i mars. Man kan muligens begynne 

arbeidene i vår. 

Vareleveringslomme utenfor Imåsbygget ser ut 

til å gå i orden. 
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